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Verksamhetsberättelse 2018  

 

Styrelsen har under året haft följande sammansättning  
Britt Gudmundson ordförande 
Ronny Klang  vice ordförande  
Lena Strandmark sekreterare 
Bengt Nilsson  kassör 
Siv Dreiwitz  ledamot 
Birgitta Gille  ledamot  
Soli Holmberg ledamot 
Ann Jerndal  ledamot 
 
Revisor 
Åke Järnblad 
Revisorsersättare 
Per Delshammar 
 
Valberedning 
Claes Gudmundson 
Inger Hansson 
Björn Sahlsten 
Lena Svensson 
 
Medlemmar 
Föreningens medlemsantal, 2018-12-31, uppgick till 186 personer. Vid ingången av 
verksamhetsåret hade föreningen 184 medlemmar. Under året har sex personer avlidit, nio 
utträtt och sjutton nya medlemmar har tillkommit. En vänmedlem har tillkommit under 2018. 
 
Styrelsesammanträden 
Styrelsen har haft tolv protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret. 
 
Årsmöte 
Årsmöte med sedvanliga förhandlingar och val hölls den 6 februari i Mölle stationshus.  
57 medlemmar var närvarande. 
Efter årsmötet. Skåne möter Norrland på ICA i Nyhamnsläge. Johannes Samuelsson berättade 
om hur det är att vara ICA-handlare i Nyhamnsläge.  
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Medlemsmöten 
Alla medlemsmöten utom ett har ägt rum i Mölle stationshus. 
 
23 januari 
Under januari månad renoverades Mölle stationshus och medlemsmötet förlades därför till 
Restaurang Kvarteret Kvarnen i Höganäs. 
Vi åt lunch och vid kaffet efter maten berättade Stellan Skeppargård om Sjöräddningens 
verksamhet. 
 
27 februari   
Finns ledsjukdomar i Indien? Christina Ståhl Hallengren, läkare och möllebo, berättade om sitt 
arbete som volontärarbetare i Odissa i Indien. 
  
20 mars 
Ett år i nordvästskånsk natur. Ulrik Alm, ordförande i Kullabygdens Naturskyddsförening, 
berättade engagerat om djur- och växtliv i vår nordvästskånska natur. 
 
17 april 
Mölle-Kullen genom tiderna, en ny bok med ett 20-tal av Anders W Mölleryds fängslande böcker 
om Kullabygden. Birgitta Hansson, Lena Larsson och Christer Wallentin berättade om delar av 
innehållet. 
 
25 september 
Tumlarna kring Kullaberg. Johanna Stedt, marinbiolog och doktorand vid Lunds Universitet 
gav oss intressant information om valpopulationen kring Kullaberg. 
 
23 oktober 
Från kloster till Popsång 2000 års musikhistoria på en timme. Per Nyrén gav oss en livfull 
beskrivning över musikens utveckling. 
 
13november 
Höstens böcker. En återkommande och alltid lika uppskattad programpunkt.   
Christoffer Palmer, Ellen Skarp och Catharina Persson från Höganäs bokhandel berättade 
engagerat och gav läsvärda boktips. 
 
13 december 
Jullunch. Julbord med julens läckerheter. Brunnby skola avslutade vår sammankomst med 
stämningsfullt Luciatåg. 
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Studiebesök 
 
Föreningen har gjort 5 studiebesök under verksamhetsåret.  
 
8 mars 
Förra vårens besök på restaurangskolan i Ängelholm gav mersmak, varför det blev ett besök 
där igen. Vi njöt av en delikat lunch tillagad och serverad av skolans elever. 
 
24 maj  
Ett litet Sofiero i Mölle. Vi besökte Christina och Torsten Nilssons trädgård på Gyllerödsstigen i 
Mölle. Torsten guidade oss runt i den vackra trädgården med bland annat många arter 
rhododendron. Efteråt fikade vi på Hotel Kullaberg. 
 
29 augusti 
Besök på Södåkra vingård. Vi fick information om hur vingården etablerades, hur den sköts och 
hur de tillverkar vin. Efter rundvandring i vingården fick vi provsmaka ett av gårdens viner. 
 
5 september  
Sjöräddningsbåten kom till Mölle hamn. I strålande solsken fick vi demonstration av båtens 
goda egenskaper och alla erbjöds provtur med båten. Styrelsen bjöd på fika i hamnen 
 
9 oktober 
Välinge Innovation Sweden AB. Ett världsledande företag som utvecklar en teknik för att foga 
samman golv och möbler utan att använda skruv eller klister. Vi fick en mycket intressant och 
givande information och rundvandring. 
 
Kommunala pensionärsrådet (KPR) 
Britt Gudmundson har under verksamhetsåret varit föreningens ordinarie ledamot i KPR och 
Lena Strandmark har varit ersättare. KPR har haft fyra sammanträden under verksamhetsåret 
och ombud för vår förening har varit närvarande vid samtliga tillfällen.

Samverkan SPF-föreningarna i Höganäs kommun 
 Under året fortsatte vi samarbetet med de övriga SPF-föreningarna i Höganäs kommun. 

Representanter för föreningarna träffades vid två tillfällen och diskuterade aktuella frågor och 
planerade för gemensamma aktiviteter. 

 Den 26 april anordnades en gemensam föreläsning i Tivolihuset i Höganäs. Mats Andersson från 
SMHI och TV berättade om väder och väderprognoser under rubriken: Vilket väder! Vilket 
väder? 

 Den 11–13 juni fick några av våra medlemmar möjlighet att följa med SPF Seniorerna Tre byar 
på en bussresa till Bohuslän. 

 Britt Gudmundson var inbjuden och deltog i SPF Seniorerna Höganäs 45-årsjubileum den 8 
september. 
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Sammanfattning av hur vi i styrelsen upplevde verksamhetsåret 2018. 
Vi upplevde 2017 som ett mycket positivt verksamhetsår med en stor ökning av antalet deltagare 
i våra olika aktiviteter. På våra medlemsmöten 2017 ökade antalet deltagare med 37 % jämfört 
med 2016 och denna goda trend har fortsatt under 2018 då vi har ökat med ytterligare 10 % 
jämfört med 2017. Studiebesöken har varit fullbokade vid samtliga tillfällen under 2018. Det 
stora intresset för och deltagandet i våra olika aktiviteter är mycket glädjande och vi har fått 
mycket positivt gensvar från våra medlemmar. Vid flera tillfällen har det varit trångt i Mölle 
stationshus. 
 
 

VERKSAMHETSPLAN FÖR 2019 

Vi vill 

• fortsätta erbjuda trivsamma träffar och god gemenskap 

• skapa möten som ökar livskvaliteten och ger socialt umgänge 

• med varierande föredrag på våra medlemsmöten och med olika studiebesök vidga 
medlemmarnas kunskap och vyer 

• arbeta med att bevaka hälsofrågor och äldres rättigheter i samhället 
 

• fortsätta arbetet med att värva nya medlemmar 
 

• fortsätta samarbetet med de övriga SPF-föreningarna i kommunen. 
 

 
 
Mölle den 31 december 2018 
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_______________________   __________________________ 
Britt Gudmundson ordf.   Ronny Klang vice ordf. 
      
 
________________________  __________________________ 
Lena Strandmark sekr.   Bengt Nilsson kassör 
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Siv Dreiwitz ledamot   Birgitta Gille ledamot 
 
 
________________________  __________________________ 
Soli Homberg    Ann Jerndal 


